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مدیرعامل موسسه خیریه مهر سیهلا:
آزمایشگاه تحقیقات مولکولی و ژنتیک 

سرطان آماده بهره برداری است

مدیرعامل موسسه خیریه مهر سیهلا با اشاره 
به راه اندازی آزمایشگاه تحقیقاتی گفت: این مرکز 
در راستای رسالت پیشگیری و آموزش به تجهیز و 
راه اندازی آزمایشگاه تحقیقات مولکولی و ژنتیک 
سرطان اقدام کرد که هم اکنون آماده بهره برداری 

است و در خدمت دانشگاه و محققان است.
ناصر امینی در نشست خبری با اشاره به راه 
اندازی آزمایشگاه تحقیقاتی در موسسه خیریه 
به  آزمایشگاه  این  داشت:  اظهار  سهیلا  مهر 
همت حامیان صنعتی و تولید کنندگان پلیمر و 
نیکوکاران و با هدف انجام پروژه  های تحقیقاتی در 

این مرکز تاسیس و راه اندازی شده است.
مدیرعامل موسسه خیریه مهر سیهلا با تشریح 
اساسنامه  در  گفت:  مرکز  این  های  فعالیت 
موسسه بر آموزش و پیشگیری تاکید شده است 
و موسسه خیریه مهر سهیلا علاوه بر کمک های 
اصلی  ارکان  از  را  آموزش  مددکاری،  و  مادی 
برنامه های موسسه در حمایت از خانواده های 

درمانجویان تحت پوشش بر شمرد.
وی با اشاره به برگزاری کلاس ها و کارگاه های 
آموزشی در حال برگزاری این مرکز گفت: موسسه 
خیریه مهر سهیلا علاوه بر خیریه بودن در کمک 
به بیماران مبتلا به سرطان و معیشت خانوده های 
این عزیزان برنامه های ورزشی، هنری، موسیقی، 
خودشناسی، روانشناسی و همچنین برنامه های 
آگاهی رسانی از سرطان را در دستور کار خود قرار 
داده است. امینی در خصوص اقدامات پیشگیرانه 
رسالت  راستای  در  مرکز  این  گفت:  مرکز  این 
پیشگیری و آموزش اقدام به تجهیز و راه اندازی 
ژنتیک سرطان  و  مولکولی  تحقیقات  آزمایشگاه 
کرده که هم اکنون آماده بهره برداری است و در 

خدمت دانشگاه و محققان است. 
مدیرعامل موسسه در ادامه گفت: آزمایشگاه 
تحقیقات مولکولی و ژنتیک سرطان مهرسهیلا در 
100 متر فضای آزمایشگاهی - تحقیقاتی و 45 متر 
فضای آموزشی مجزا برای برگزاری کارگاه ها و دوره 

های آموزشی راه اندازی شده است.
نکوئیان متخصص ژنتیک سرطان و بیوتکنولوژی 
هیات  و  موسسه  مدیره  هیات  عضو  پزشکی، 
این  در  نیز  ایران  پزشکی  علوم  دانشگاه  علمی 
نشست، گفت: خدا را شاکریم که با همکاری و 
همدلی حامیان صنعتی و نیکوکاران توانستیم یک 
آزمایشگاه تحقیقات مولکولی و ژنتیک سرطان را 
به صورت هدفمند برای انجام طرح های مولکولی 
و مخصوصاً ژنتیکی پیشرفته در خدمت محققین، 
پزشکان و دانشگاه در موسسه خیریه مهر سهیلا 
ایجاد کنیم. وی در ادامه گفت: این موسسه بنا 
دارد استفاده ابزاری از همه بخش ها و تجهیزات 
آزمایشگاه را در اختیار اساتید و دانشگاه ها قرار 
و  شناخت  برای  کوچک  هرچند  قدمی  تا  دهد 
ارزشمند  با  نکوئیان  بردارد.  سرطان  تحقیقات 
خواندن این مرکز تحقیقاتی در استان البرز گفت: 
ما امیدواریم با همکاری دانشگاه ها بتوانیم طرح 
های تحقیقاتی دانشجویان و پروژه های محققین 
و همچنین در پایان نامه های دانشجویان دکترا 
همکاری نمائیم و هیات مدیره این موسسه نیز 
همه امکانات را برای تحقق این امر فراهم خواهد 
آزمایشگاه  مسئول  و  مدیره  هیات  عضو  نمود. 
موسسه  سرطان  ژنتیک  و  مولکولی  تحقیقات 
خیریه مهر سهیلا با ارزشمند خواندن این نشست 
و نقش مهم رسانه در معرفی این مرکز تحقیقاتی 
نوپا گفت: ما امیدواریم این نشست پل ارتباطی ما 
با سایر مراکز تحقیقاتی و همچنین دانشگاه ها و 
دانشجویان باشد چرا که این رسالت مهمی است 

که یقیناً به خوبی به آن عمل خواهید کرد.
وی با اشاره به اقدامات پیشگرانه این موسسه 
گفت: ما سعی نموده ایم با برپایی سمینارهای 
آموزشی در بین خانواده ها سفیران سلامت را به 
جامعه بفرستیم. ما نه تنها به آموزش بیمار مبتلا 
به سرطان پرداخته ایم بلکه به خانواده و حتی به 
افراد سالم هم آموزش می دهیم تا بتوانند زندگی 

بهتر و بدون بیماری را تجربه کنیم.
نکوئیان با اشاره به نحوه برخورد با بیمار مبتلا به 
سرطان نیز گفت: امروزه نحوه برخورد و صحبت 
با بیماران مبتلا به سرطان بسیار مهم است چرا که 
ممکن است با گفتن یکه کلمه یا یک جمله، امید را 
از یک بیمار سلب کنیم. ما در موسسه خیریه مهر 
سهیلا امید را سرلوحه قرار داده ایم تا بتوانیم بهتر 

و موثرتر به درمان بیماران کمک کنیم.

در هشت ماهه نخست سال جاری 
صورت گرفت

ساخت و بازسازی بیش از 3500 
قطعه  صنعتی در نیروگاه رامین

نیروگاه  سرپرست  بیرگانی  حافظی  محسن 
رامین گفت: با هدف رفع وابستگی و بومی سازی 
قطعات مورد نیاز این نیروگاه و کاهش هزینه های 
خرید قطعات از خارج ، تعداد 3668 قطعه مورد 
نیاز نیروگاه رامین را مورد ساخت و بازسازی قرار 
دادیم. محسن حافظی بیرگانی افزود: از مجموع 
تعداد 3668 قطعه  ای که در 8 ماهه سال جاری 
مورد  نیروگاه  این  توانمند  کارشناسان  توسط 
ساخت و بازسازی قرار گرفته ، تعداد 2 هزار و 
بازسازی  نیز  و 1428 قطعه  240 قطعه ساخته 
شده اند. نیروگاه رامین اهواز با 6 واحد تولیدی 
ضمن  و  است  کشور  بخاری  نیروگاه  بزرگترین 
تولید پایدار انرژی حیاتی برق و پشتیبانی از شبکه 
سراسری، بخشی از قطعات مورد نیاز خود را با 
تکیه بر دانش، تجربه و تخصص کارکنان خود 

طراحی و مورد ساخت و بازسازی قرار می دهد.

برگزاری دوره آموزشی کاربران 
جایگاههای سی ان جی در       

استان گلستان
نفتی  های  فراورده  پخش  ملی  شرکت  مدیر 
برای  آموزشی  دوره  برگزاری  از  گلستان  منطقه 
کاربران جایگاههای عرضه گاز طبیعی فشرده در 
استان گلستان خبر داد.سید محمد حسینی در 
حاشیه بازدید از این دوره آموزشی ضمن اعلام 
ارتقاء دانش و  این خبر افزود:این دوره باهدف 
افزایش سطح کیفی کاربران جایگاههای سی ان 
جی طبق استاندارد آموزشی مصوب و براساس 
تفاهم نامه همکاری امضا شده میان شرکت ملی  
پخش فراورده های نفتی منطقه گلستان با اداره 
کل آموزش فنی و حرفه ای استان برگزار شده 
آموزشی  دوره  این  در  گزارش  این  پایه  است.بر 
شرکت کنندگان با انواع تجهیزات سی ان جی، 
نحوه صحیح سوختگیری ایمن و نحوه واکنش در 
آموزشی  دوره  آشنا شدند.این  اضطراری  شرایط 
کاربران  از  نفر   37 برای  ساعت   48 مدت  به 
جایگاههای سی ان جی سطح استان گلستان در 
مرکز آموزشی برادران اداره کل فنی حرفه ای در 
گرگان برگزار شد.گفتنی است درپایان دوره برای 
شرکت کنندگان گواهینامه معتبر صادر می شود.

با هدف آمادگی و سنجش گروه های 
واکنش اضطراری 

 مانور حضور در اداره گاز منطقه 
یک گرگان برگزارشد

در این مراسم که علی طالبی مدیرعامل شرکت 
گازاستان گلستان، اعضای كمیته بحران وكارگروه 
های عملیاتی، تعمیرات، پشتیبان واطلاع رسانی و 
تبلیغات، دراداره گاز منطقه یک شهرستان گرگان 
حضور داشتند،درآغاز قاسم  نجاریان رئیس پدافند 
گلستان   گاز  شركت  بحران  ومدیریت  غیرعامل 
انجام   ازاهداف  گزارشی   ، خوشآمدگویی  ضمن 
این مانور و وظایف و اختیارات هریک ازگروه های 
واکنش اضطراری ارائه نمودند.  در ادامه سیدجواد 
و  گرگان  یک  منطقه  گاز  اداره  رئیس  موسوی 
و ضمیری  حراست   رئیس  سیستانی  همچنین 
رئیس HSE شرکت گاز استان گلستان ، هر کدام  
بصورت جداگانه براهمیت آمادگی نیروها ،سطح 
هوشیاری و توجه بیش از پیش به انجام وظایف 
داشتند. دراین  تاکید  ایام   دراین  بویژه  محوله  
مانور همچنین علی طالبی مدیرعامل شرکت گاز 
این  برگزاری  ازمتولیان  تقدیر  با  گلستان  استان 
مانور گفت:انجام این مانورها ونمایش حضور و 
آماده سازی نیروها با رعایت نظم و دقت نظرحائز 
اهمیت بوده ومی تواند تمرین و پیش زمینه ای 
برای مواجهه با حوادث واقعی و پیش بینی نشده 
باشد.طالبی با  تاکید براستمرار برگزاری اینگونه 
مانورها  به تشریح روند توزیع و حجم مصرف گاز 
استان  پرداخته و   خواستار هوشیاری وآمادگی 
و  پشتیبانی  و  عملیاتی  نیروهای  بیشتر  هرچه 
سایرین درزمان ضرورت و بحران های احتمالی و 
همچنین خدمات رسانی مناسب و مطلوب بویژه 
در ایام سرد سال شدند تا امسال را نیز همانند 

سنوات قبل بدون هیچ نگرانی به پایان برسانیم .

شیراز،  شهرداری  اطلاع رسانی  پایگاه  گزارش  به 
مدیریت شهری شیراز در ادامه پنجشنبه های عمرانی 
از بازار بزرگ پروتئین شیراز و محل پردازش و دفع 

پسماند شهرداری در منطقه برمشور بازدید کرد.
افسانه  همراهی  با  اسدی   محمدحسن 
علیرضا  و  هیئت رئیسه  عضو  خواست خدایی 
اسکندری رئیس کمیسیون اقتصاد و سرمایه گذاری 
شورای اسلامی شهر، معاونین و مدیران شهرداری 
کلانشهر شیراز در بازدیدی که از مجتمع بازار بزرگ 
پروتئین داشت، اظهار کرد: عملیات این پروژه باید 
تسریع شود و نباید با تاخیر زمانی، فرسایشی شود.

به گفته او؛ پروژه بازار بزرگ پروتئین که در خیابان 
کارگر واقع شده است، در راستای اجرای ساماندهی 

مشاغل در این کلانشهر است.
شورای  مصوبات  بر  تصریح  با  شیراز  شهردار 
اسلامی شهر، بر فعالیت مستمر برای پایان رساندن 

این پروژه در زمان پیش بینی شده تأکید کرد.
اسدی پروژه بازار پروتئین را شاخص و نقطه محرکی 
بیان کرد: شهرداری  و  برای بخش خصوصی ذکر 
شیراز این پروژه را در محلی کم برخوردار انجام داده 
است. این مقام ارشد شهری گفت: اجرای پروژه های 
و  تحول  باعث  سرمایه گذاری  و  عمرانی  متعدد 
پیشرفت دروازه کازرون و خدمت رسانی به مردم و 

شهروندان این منطقه شده است.
بازدیدهای  ادامه  در  شیراز  شهری  مدیریت 
پنجشنبه های عمرانی شیراز از محل پردازش و دفع 

پسماند شهرداری در منطقه برمشور بازدید کرد.
 شهردار کلانشهر شیراز در این بازدید اظهار کرد: 
استفاده از روش های نوین و فرهنگ سازی تفکیک از 
مبدأ مهمترین اقداماتی هستند که در این زمینه باید 
انجام شوند که در یک دوره پنج ساله فرهنگ سازی و 

آموزش در این حوزه دو برابر شود.
افسانه خواست خدایی عضو هیئت رئیسه شورای 
تقویت  بر  تصریح  با  نیز  شیراز  شهر  اسلامی 
کرد:  بیان  پسماند  تفکیک  در حوزه  فرهنگ سازی 
به کارگیری سامانه هایی در این زمینه در کمیسیون 
سلامت، محیط زیست و خدمات شهری پیشنهاد 
شده که در صورت راه اندازی علاوه بر حل مسائل، 

بر ایجاد درآمدزایی در شهرداری نیز کمک می کند. 
دفع  زمینه  در  نوین  از روش های  استفاده  بر  او 
پسماند تأکید و اظهار کرد: با توجه به روند روبه رشد 
جمعیت شیراز و سریع شدن تکمیل ظرفیت ها باید 

روش های نوین را مدنظر قرار دهیم.
و  اقتصاد  کمیسیون  رئیس  اسکندری  علیرضا 
بر  نیز  شیراز  شهر  اسلامی  شورای  سرمایه گذاری 
بررسی لازم برای ایجاد محل پردازش و دفع پسماند 
شهرداری در منطقه برمشور و افزودن ظرفیت فعلی 

با استفاده از توان مشاوران تأکید کرد.
مدیریت  سازمان  رئیس  خوشبخت  روح الله 
پسماند شهرداری شیراز نیز در این بازدید به تشریح 
دفع  و  پردازش  محل  در  گرفته  صورت  اقدامات 
پسماند شهرداری در منطقه برمشور و ظرفیت های 
آن پرداخت.  او همچنین از پیش بینی و بکارگیری 
طرح های  اجرای  برای  آتی  سال  بودجه  در  مشاور 
جدید در محل پردازش و دفع مهندسی و بهداشتی 
پسماند شهرداری شیراز در منطقه برمشور خبر داد.

و  مهندسی  دفع  و  پردازش  است؛ محل  گفتنی 
بهداشتی پسماند شهرداری شیراز در منطقه برمشور 
با وسعتی بیش از 1500 هکتار مشتمل بر خطوط 
پردازش و تفکیک صنعتی پسماند، کارخانه تولید 
کود آلی، صنایع تبدیلی، کارخانه بیوگاز، سلول های 
دفن مهندسی و بهداشتی پسماند عادی و پزشکی، 
بیش از 800 هکتار فضای سبز پیرامونی، لاگون های 
بزرگترین  و  شیرابه  تبخیری  تصفیه  و  مدیریت 

آزمایشگاه تخصصی پسماند است.

با بهره برداری از بازار بزرگ پروتئین صورت گرفت

ون  وازه کازر ساماندهی مشاغل محدوده در
مدیریت شهری شیراز در ادامه پنجشنبه های عمرانی از پروژه در حال احداث بازار بزرگ پروتئین شیراز و محل پردازش و دفع پسماند شهرداری 

در منطقه برمشور بازدید کرد.

اجرای 
پروژه های 

متعدد 
عمرانی و 

سرمایه گذاری 
باعث تحول 
و پیشرفت 

دروازه 
کازرون و 

خدمت رسانی 
به مردم و 

شهروندان این 
منطقه شده 

است

رئیس کل دادگستری استان البرز مطرح کرد
انتقاد از رشد قارچ گونه تعداد مشاورین املاک در محدوده اراضی در معرض تغییر کاربری استان البرز

رئیس کل دادگستری استان البرز گفت: از سال 13۹8 تا 31 شهریور سال جاری، بالغ بر 75 هزار و 53۹ پرونده در مراجع قضایی 
استان ثبت شده است. رئیس کل دادگستری استان البرز در اولین همایش اعطای پروانه تخصصی به حدود 670 نفر از مشاورین 
املاک استان البرز در تالار شهیدان نژاد فلاح کرج که با حضور جمعی از مدیران استانی، مدیر کل پیشگیری از وقوع جرم و 
مشاور معاون اجتماعی و پیشگیری از وقوع جرم قوه قضائیه برگزار شد، با تبیین وظایف دستگاه های مختلف در پیشگیری از 
وقوع جرم گفت: پیشگیری از وقوع جرم یعنی پیش بینی و از بین بردن علل و زمینه های وقوع جرم و اختلافات که مجموعه 

حاکمیت و همه مردم در قبال آن مسئولیت دارند.
حسین فاضلی هریکندی ارائه آموزش های عمومی به منظور ارتقای دانش حقوقی مردم را در زمینه پیشگیری از وقوع جرم 
بسیار حائز اهمیت دانست و افزود: در این بین آموزش صنوفی که به جهت مراجعه مردم و نوع خدمتی که ارائه می کنند 

می تواند در میزان بزه دیدگی و بروز اختلافات موثر باشد، اهمیت مضاعف دارد.
وی با تبیین نقش و اهمیت مشاورین املاک در زندگی و روابط اجتماعی شهروندان تصریح کرد: دعاوی راجع به ملک، اعم از الزام به 
تنظیم یا ابطال سند رسمی، تسلیم مبیع، اخذ پایان کار و صورت مجلس تفکیکی، فک رهن، مشارکت در ساخت ملک و امثال آن بخشی از پرونده هایی هستند 
که مستقیما با این صنف ارتباط دارند. وی با اشاره به آمار ورودی پرونده های یکتا در دعاوی مرتبط با ملک، بیان کرد: بررسی آمار استانی نشان می دهد از 
سال 13۹8 تا 31 شهریور سال جاری، بالغ بر 75 هزار و 53۹ پرونده در مراجع قضایی استان ثبت شده است که اگر طرفین پرونده را دو نفر در نظر بگیریم بالغ 
بر 150 هزار نفر را شامل می شود ولی اگر افراد درگیر در پرونده را با لحاظ یک خانواده چهارنفره مدنظر قرار دهیم که به نوعی متاثر از این دعاوی هستند قطعا 

جمعیت بیشتر و حدود 600 هزار نفر را شامل می شود که رقم قابل توجهی است.
وی اضافه کرد: در شش ماهه ابتدایی امسال حدود هشت هزار و 787 فقره پرونده در حوزه ملک در مراجع قضایی استان ثبت شده است که متاسفانه در 

مقایسه با مدت مشابه سال قبل حدود 18 درصد افزایش ورودی پرونده های با موضوع اختلاف ملکی را شاهد هستیم.
رئیس کل دادگستری استان البرز با تاکید بر اینکه مشاورین املاک، امین مردم هستند و وصف امانت در این صنف بسیار پررنگ تر از اصناف دیگر است 
تصریح کرد: حفظ سرمایه مردم به عنوان موجر، مستاجر، خریدار، فروشنده یا مشارکت در ساخت و امثال آن مستلزم رعایت حقوق طرفین توسط مشاورین 
املاک است. وی متذکر شد: مشاورین املاک می توانند با تنظیم معاملات با رعایت مقررات قانونی و پیش بینی کمترین اختلافات، در زمینه پیشگیری و کاهش 

تشکیل پرونده ها به دستگاه قضایی کمک کنند.

رئیس کمیسیون فرهنگی شورای اسلامی شهر زنجان:
زنجان به لحاظ برخورداری از زیرساخت های فرهنگی با کمبود مواجه است

رئیس کمیسیون فرهنگی شورای اسلامی شهر زنجان گفت: شهر زنجان به لحاظ برخورداری  از زیرساخت های فرهنگی و هنری با 
کمبود مواجه است و برای توسعه این بخش برنامه ریزی ها در دست انجام است. 

انیسه ابوبصیر با بیان اینکه شهر زنجان به لحاظ برخورداری از زیرساخت های فرهنگی و هنری با کمبود مواجه است و برای 
توسعه این بخش برنامه ریزی ها در دست انجام است، گفت: وجود زیرساخت هایی همچون فرهنگ سراها و سراهای محلی، 

پارک ها سالن ها و اماکنی که برای مردم باشد، برای شهروندان بسیار مهم است و باید در این مسیر گام برداریم.
وی افزود: وجود زیرساخت هایی همچون فرهنگ سراها و سراهای محلی، پارک ها، سالن ها و اماکن تفریحی برای شهروندان 
بسیار مهم است و باید در این مسیر گام برداریم. متاسفانه در این بخش ها با کمبودهایی در شهر مواجه هستیم و باید تلاش 

کرد که موارد براساس اولویت ها برطرف شود.
ابوبصیر با بیان اینکه اعضای شورای شهر زنجان با توجه به اهمیت فعالیت در حوزه فرهنگی سعی کرده اند در بودجه سال آینده 
به این بخش نگاه ویژه ای داشته باشند، ادامه داد: امسال اعتبار ۹ میلیاردی در این حوزه در نظر گرفته شده بود که با توجه به حجم 

فعالیت ها دو بار درخواست متمم داده شد و امیدواریم بتوانیم تا پایان سال کارهای زیرساختی در این حوزه داشته باشیم.
رئیس کمیسیون فرهنگی شورای اسلامی شهر زنجان توسعه فعالیت های فرهنگی را نیازمند همراهی و تعامل مردم عنوان کرد و گفت: برای اجرای امور فرهنگی 
نیاز به مشارکت مردمی داریم چون با حضور مردم و استفاده از نظرات آنها می توانیم کارها را به سمت برطرف کردن نیاز و علایق مردم سوق دهیم و این نکته 
بسیار مهم است. ابوبصیر با بیان یانکه همکاری بین بخشی نیز بسیار مهم است و باید از ظرفیت ارگان های دیگر در این حوزه نیز استفاده لازم را داشته باشیم، 

افزود: شهرداری به تنهایی نمی تواند به اهداف ترسیم شده در حوزه های متلف بخصوص حوزه فرهنگی برسد و نیازمند تعامل مردم است.
وی توجه به نیازهای و مطالبات فرهنگی جامعه را یک اصل مهم در برنامه ریزی ها برای این حوزه عنوان کرد و ادامه داد: مواردی همچون پسماند، اعتیاد، 

تکدی گری از جمله موضوعاتی است که در این حوزه ها باید کارهای زیربنایی انجام دهیم.
رئیس کمیسیون فرهنگی شورای اسلامی شهر زنجان با بیان اینکه توجه به بهره مندی از ظرفیت مساجد برای حضور مردم از جمله بانوان در این اماکن از 
برنامه هی مهم شورای شهر و شهرداری زنجان است، گفت: در مساجد به عنوان قرارگاه فرهنگی باید کارهایی از جمله توانمندسازی بانوان مدنظر قرار گیرد و 
باید کارهایی انجام شود تا موضوعاتی همچون اشتغال زایی ایجاد شود، در کنار آن باید به ترویج فرهنگ زندگی ایرانی اسلامی بپردازیم. باید حرف های فرهنگی 

خود را در مساجد زده و جوانان را به این محل بکشانیم.

نماینده مجلس شورای اسلامی :

سید کریم حسینی نماینده مردم اهواز،باوی،کارون و حمیدیه در 
مجلس شورای اسلامی طی بازدیدی که بهمراه صفری فرماندار و 
تعدادی از مسئولان شهرستان باوی از نیروگاه رامین داشت بر توجه 
جدی وزارت نیرو به رفع چالشهای مالی و فنی، اجرای برنامه های 

توسعه ای و تقویت تولید این نیروگاه تاکید نمود.
سید کریم حسینی ضمن تقدیر از تلاش ها و  اقدامات این نیروگاه 
در تامین برق مورد نیاز مردم و صنایع خوزستان گفت: تولید این 
اقتصادی  سخت  موقعیت  و  تحریمها  شرایط  در   حیاتی  انرژی 
دستاوردی ارزشمند است که توسط تلاشگران نیروگاه رامین محقق 
شد. حسینی با اشاره به اهمیت و جایگاه ممتاز استان خوزستان 
در تولید برق کشور افزود: رفع موانع تولید و چالشهای صنایع از 
رویکردهای ماست و با توجه به عدم اجرای طرح های توسعه ای 

و بهینه سازی تجهیزات در نیروگاه رامین شاهد افت تولید برق 
این  در  روند  این  ادامه  که  بودیم  اخیر  نیروگاه طی سالهای  این 
ایجاد  نیروگاه می تواند چالشهای جدی برای خوزستان و کشور 
کند.  وی نیروگاه رامین را یک سرمایه ملی و دارای اهمیت و  جایگاه 
استراتژیک دانست که طی 43 سال تولید پایدار و مستمر انرژی 
برق توانست ضمن خدمت رسانی مستمر و تامین آسایش مردم 
باعث ایجاد و یا تقویت زیرساخت های متعددی همچون صنایع 
نفت،گاز،پتروشیمی،نیشکر ، فولادی و سایر صنایع در استان شده 

است.
با تاکید بر تسریع  نماینده مردم اهواز،باوی،کارون و حمیدیه 
احداث نیروگاه سیکل ترکیبی شهدای ویس اظهار داشت: احداث 
این نیروگاه ضمن تقویت سطح تولید برق استان خوزستان باعث 

اشتغالزایی مستقیم و غیرمستقیم در منطقه باوی خواهد شد و  
مدیران وزارت نیرو می بایست روند اجرای این پروژه را تسریع دهند.  
حسینی تلاش مدیران این مجموعه در کاهش مشکلات کارگری،  
اجرای طرح طبقه بندی مشاغل، جذب نخبگان ، اجرای فرآیندهای 
استخدامی و همچنین تبدیل وضعیت اشتغال کارگران پیمانکاری و 
ایثارگران در نیروگاه رامین را مورد تقدیر قرار داد و اظهار امیدواری 
نمود با پیگیری ها و رایزنی هایی که نمایندگان مجلس صورت 

خواهند داد شاهد بهبود این روند در نیروگاه رامین خواهیم بود.
حسینی ضمن تبریک و آرزوی موفقیت برای مهندس محسن 
انتخاب  گفت:  رامین  نیروگاه  جدید  سرپرست  بیرگانی  حافظی 
مدیران بومی برای شرکتها و سازمانهای استان بدلیل آشنایی کامل با 
چالشها و پتانسیل های درون سازمانی و آگاهی از شرایط منطقه ای 
همواره مورد تاکید و استقبال نمایندگان مجلس است و ضمن تقدیر 
از مدیران صنعت برق بابت این انتصاب، امیدواریم شاهد تحقق 

این رویکرد در سایر شرکتها و دستگاههای استان باشیم.
مهندس حافظی سرپرست نیروگاه رامین نیز با اشاره به دانش 
و تجربه ارزشمند متخصصان نیروگاه رامین در اجرای طرح های 
عملیاتی و بهره برداری و ارائه خدمات فنی-مهندسی به سایر صنایع 
کشور ، به  ارائه گزارشی از روند تولید برق و تعمیرات اساسی و میان 
دوره ای واحدها بمنظور ارتقا سطح آمادگی تولید برق در تابستان 
و  پیک مصرف 1402 پرداخت و  خواستار توجه جدی مسئولان و 
همکاری بیش از پیش نمایندگان مجلس شورای اسلامی در رفع 

مشکلات  و چالشهای بزرگترین نیروگاه بخاری کشور شد.
وی به قابلیت های مطلوب نیروگاه رامین بمنظور بهبود 200 الی 
300 مگاواتی تولید برق این مجموعه پرداخت و اظهار امیدواری 
نمود با رفع این موانع شاهد بهبود تولید این نیروگاه و تقویت سطح 

خدمت رسانی به مردم و صنایع استان خواهیم بود.
لازم بذکر است نیروگاه رامین اهواز با 6 واحد تولیدی بزرگترین 
نیروگاه بخاری کشور است و نقش مهمی در تامین برق مورد نیاز 
مردم و  صنایع استان خوزستان و پشتیبانی از شبکه سراسری برق 

کشور ایفا می کند.

و است وگاه رامین نیازمند توجه جدی وزارت نیر تقویت تولید برق نیر

نماینده مردم کرج، فردیس و اشتهارد با اشاره به اینکه برای تحقق اهداف انقلاب و ترسیم وضعیت قابل 
قبول باید مسؤولان تلاش جهادی و بسیجی داشته باشند، گفت: نا آرامی و تحریم از ابزار دشمن برای 
مقابله با ایران پیشرفته و توسعه یافته است. علیرضا عباسی، نماینده مردم کرج، فردیس و اشتهارد در 
مجلس شورای اسلامی، امروز در نشست بصیرتی سیاسی که در سپاه امام حسین )ع( برگزار شد، گفت: 
امام خمینی)ره( در زمانی که بلوک شرق و غرب و لیبرال و کمونیست داشتیم با تفکری نو و تمسک به سیره 
نبوی انقلاب اسلامی را بنیانگذاری کرد. عباسی، مسیر لیبرال دموکراسی غربی را جریان آبی خواند که انقلاب 
اسلامی بر خلاف این جریان دارد حرکت می کند و مطرح کرد: از ابتدای انقلاب موانع مختلفی را سر راه ما 
قرار دادند تا انقلاب سرعتش به سمت پیشرفت و ترقی کنُد شود و انحراف پیدا کند. به گفته وی، انقلاب 

اسلامی با همه موانعی که دشمن سرراهش گذاشته به پیشرفت و دستاوردهایی رسیده است و متوقف نشده 
است. نائب رئیس دوم کمیسیون کشاورزی، آب، منابع طبیعی و محیط زیست با بیان اینکه با وضعیت 
مطلوب فاصله داریم، افزود: باید به صورت انقلابی و جهادی تلاش کنیم به وضعیت مطلوبی که ترسیم کرده 
ایم برسیم. انقلاب اسلامی و نظام اسلامی را تشکیل دادیم اما دولت اسلامی، جامعه اسلامی و تمدن نوین 

اسلامی پیشِ روی ما است و باید تلاش کنیم تا به این ها برسیم.
وی به مقاله ای که در سال 2005 میلادی در یکی از مجلات معتبر بین المللی آمده بود اشاره کرد و گفت: 
در این مقاله چاپ کرده بودند ایران در حال پیشرفت است و برای اینکه جلوی این پیشرفت گرفته بشود دو 

گزینه وجود وجود دارد.

تحریم و ناآرامی ابزار دشمن برای مقابله با پیشرفت ایران است


